

Referat Fodboldbestyrelsesmøde d. 12/11-25 kl. 19.00

Deltagere: Anders, Jesper, Camilla, Aske og Martin

Afbud: Ulrik og Kim

Pkt.	Hvad:	Referat:
1.	Opfølgning siden sidst - Underskrive referat - Rema cup 13.-14. juni 2026 - Lys på banen	Referat godkendt Vi holder fast i datoérne. Dbu kan på nuværende ikke sige noget om datoérne passer ifht andre turneringer. DBU er informeret o at vi påtænker at holde turnering disse dage. Lamper er indkøbt. Der skal findes en dato for opsætning samt leje af lift.
2.	Nyt fra formanden - Formandslounge - Mails på hjemmesiden	Formanden er blevet opfordret til at deltage i DBU formandslounge. Formanden vil umiddelbart ikke mene at få tid til det, men der kan sendes en supplant. Fremadrettet vil vi bestræbe os på at sende et bestyrelsesmedlem afsted. Det afholdes ca. 2 gange årligt. Det blev besluttet at kun formands- og kasser mail fremgård på hjemmesiden.
3.	Børn/unge - SSL, nye spillere - DBU-børneklub	Der blev drøftet forskellige scenarier mht, de 4 stk. U14 skævinge spillere som skævinge ikke kan finde et hold til. Der blev drøftet muligheden for indragelse på U16 da dette er Skævinge's ønske. En af disse fire spillere har medlt sig ind i St. Lyngby. Det blev besluttet at inddrage trænerteamet inden et møde med Skævinge. Vedr. Mail fra skævinge omkring for mange røde kort og usportslig adfærd på U16 holdet, kunne vi konstatere at mindst et af de i mailen fremsatte episoder ikke drejer sig om det nuværende U16 hold. Anders gav et udførligt sammendrag af de omtalte episoder. Vi vil vende det med træner teamet inden et møde med Skævinge Fodbold. Der blev fundet 3 forslag til datoer til et møde med skævinge, som formanden vil videre bringe.

		DBU-BØRNEKLUB kan tilbyde en del både træner og spiller kurser. Dette vil DBU gerne komme og informere om. Det blev beluttet ikke at gå videre med det, da vi ikke syntes at kunne opfylde de krav der stilles fra DBU's side. Vi skal dog prøve at bruge de samme tilbud mere, som vi kan få igennem FCN samarbejdet.
4.	Senior	Der bliver trænet i kold hallen
5.	Økonomi/KlubOffice	Kasseren fremlagde økonomien som ser god ud. Der er ca. et plus på 10000kr, fra salg i boden. Det blev besluttet at hæve gebyret på kontigent betaling, fra 5kr. Til 10kr. Da dette rammer bedre den faktiske pris.
6.	Drift	Der er indkøbt kroge til ophæng af små mål i koldhallen Der skal indkøbes og skiftes net i de 2 håndboldmål i koldhallen. Disse skal være med fangnet, så hallen og bagvæggen skånes mest muligt. Dette er et ønske fra Vennerne. Vennerne er blevet spurgt om det er muligt for en nemmere bluetooth forbindelse til anlægget i koldhallen. Dette vil Venneren se nærmere på.
7.	Eventuelt • Socialt arrangement for bestyrelsen • Merchandise	Socialt bestyrrelses arrangement aftales nærmere på Wats-app. Der drøftes indkøb af en ny omgang drikkedunke, gerne en bedre kvalitet end sidst. 100 stk vil koste ca. 3000kr og 200 stk. vil koste 5000kr.
8.	Møder • HB 25/11-25 – Martin deltager • FB?	<u>Næste møde 19/1 2026</u>

Underskrifter